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Molt important !!! 
Anoteu la data a les vostres agendes. 
Trobada d’inici de Curs 
Tindrà lloc a Sant Pau del Camp 

El dia 8 d’octubre de 2023 

Es presentarà el treball  a realitzar durant el proper 

trienni 
 

Us hi esperem. 
 

        
BON ESTIU 

 

 Benvolguts amics i amigues,  

Tanquem el curs 22-23 del Moviment de Professionals 
Catòlics amb una nova Comissió Diocesana i amb el bon 
gust que ens han deixat l’assemblea general celebrada a 
la Sagrada Família  i els sopars tertúlia compartits. Sense 
la vostra participació això no hagués estat possibles i us 
ho volem agrair. 

Alguns de vosaltres potser ja esteu de vacances, altres a 
les portes d’agafar uns dies de descans, però també hi ha 
qui, per circumstàncies personals o de feina els 
moments de descans i desconnexió hauran d’esperar… 
L’estiu ens dona l’oportunitat de reposar, de cuidar les 
relacions humanes (especialment amb la família), de 
recuperar les il·lusions i la força, de sentir la presència de 
Déu en la pregària i la contemplació.  

Jesús diu als seus deixebles: “Veniu ara vosaltres sols en 
un lloc despoblat i reposeu una mica” (Mc 6,31). En el pla 
de Déu hi ha un lloc per al descans! 

Des de la Comissió Diocesana, us desitgem un molt BON ESTIU i us esperem, amb energies 
renovades i ganes de retrobar-nos, a la trobada d’inici de curs on arrencarà el nostre treball del trienni 

Una forta abraçada a tots i totes i rebreu notícies nostres al Setembre.Cuideu-vos molt i deixeu-vos 
cuidar,  
La Comissió Diocesana 



 

 

Divendres 2 de juny va tenir lloc l’última edició del Sopar 
Tertúlia d’aquest curs. 
El Xavier Guix, psicòleg i terapeuta, amb el tema: Les 
cares de la Soledat, va propiciar una tertúlia molt 

interessant. 
L'exposició va ser molt aplaudida i va agradar molt.  
Cliqueu per veure el resum.  

 

 

 
L'actual Presidenta Internacional de PAX ROMANA,  Ana 

Maria Bidegain va ser a Barcelona la setmana del 16 de 

juny. 

Ens va comunicar que li agradaria molt saber que fem al 

Moviment i retrobar-se amb altres persones que coneix. 

Es va fer un sopar amb membres del Moviment i de la 

Comissió Diocesana.   

 

 

Us adjuntem una ressenya de la Jornada que va tenir lloc 

el 2 de juny a Barcelona sobre Salvament Marítim i de la 

qual ja ens va informar la Núria Sastre, del Grup de 

Juristes Roda Ventura i de Justícia i Pau.  
Per veure el document cliqueu aquí. 

 

 

 
Us adjuntem el Butlletí de la Plataforma d’Entitats 

Cristianes amb els Immigrants. 

 Podeu veure tot el Butlletí aquí 

 

 

 

  

https://professionals-cristians.us5.list-manage.com/track/click?u=0b456590c735db0125b3473c3&id=2672bd9c3d&e=0cec828a49
https://professionals-cristians.us5.list-manage.com/track/click?u=0b456590c735db0125b3473c3&id=ec175f1e64&e=0cec828a49
https://professionals-cristians.us5.list-manage.com/track/click?u=0b456590c735db0125b3473c3&id=e15e9f4ad7&e=0cec828a49


AVUI ENS TROBEM AMB.... SUSO MON RIVERA 

 

 Qui ets i quant temps portes al moviment? 

Soc el Suso Mon, tinc 57 anys. Llicenciat en informàtica, diria 

que per necessitat, i en Filosofia, per vocació. Estic casat amb 

la Yolanda Tosar i tenim dues filles, la Clara de 22 anys, apunt 

d’acabar el grau de psicologia, i la Iria, que amb 13 anys està a 

segon de la ESO.  Soc de família gallega d’emigrants; vàrem 

arribar a Catalunya el 1980 després d’haver estat a Veneçuela 

(Caracas). 

Allà vaig passar la meva infància i on vaig fer la primària al 

Col·legi Fray Luis de León dels “Padres Agustinos Recoletos”, 

lloc on em vaig iniciar en la fe, juntament amb la professió i pràctica del meus pares, que ha estat 

imprescindible. Vaig entrar al MUEC l’any 1990, després de conèixer el grup en un casament 

d’una dels seus membres. 

Què és el que t'impulsa a aixecar-te cada dia? 

L’emoció i convicció d’estar agraït per la vida donada i viscuda. Soc molt afortunat d’haver nascut 

i viscut amb aquesta família i amb tota la gent que he anat coneixent al llarg de la vida. Només puc 

donar gràcies a Déu per tot això, i des d’aquest profund agraïment sempre m’aixeco a per més 

vida, disposat a rebre tota la que Déu tingui preparada per a mi.  

Quin és el teu talent? Quina habilitat tens? 

Crec que una barreja de curiositat i entusiasme. En aquesta sentit crec que el misteri d’allò 

humà és tant gran i ens sobrepassa de tal manera que trobar les petites petjades de la 

seva condició sempre m’ha motivat. Penso que també soc una persona pràctica i 

resolutiva, diguem-ne que d’acció més que de paraules, i és per això que m’ha agradat 

sempre fer esport i córrer.  

Si poguessis viure dins d'una pel·lícula per un dia quina seria? 

La meva biografia està indissolublement lligada a l’aldea gallega d’alta muntanya, d’on és 

originària la meva família materna i paterna. I no només como a espai físic, paisatge, sinó 

també com a món cultural i cosmovisió. És un món pel qual sento una gran admiració i 

devoció, que és el mateix que dir amor. Així que m’agradaria ser dins de la pel·lícula “O 

que Arde”  de Oliver Laxe.   

  



 

Si ara mateix poguessis agafar la maleta i marxar uns dies on aniries? 

Doncs a molts d’aquests llocs màgics i meravellosos  dels quals m’han parlat i on encara 

no he pogut estar: al riu Ganges a Benarés (India), a la vall dels Reis (Egipte), al Machu 

Pichu (Perú), la ruta Maya (Guatemala, Mèxic), els temples budistes i taoistes del Japó, a 

les sabanes de Kenia, etc. Soc conscient que no tindré ni temps ni diners -a menys que 

em toqui la loteria- per veure’ls tots, però m’hi conformaria ni que sigui amb un parell.  

 

Què t’ha aportat el moviment i que creus que hi aportes tu?  

Poder haver madurat i crescut com a persona per mitjà de la fe. Això ha estat possible gràcies a 

la companyia dels membres del meu grup i dels consiliaris que hem tingut, en Toni Nello, en una 

primera etapa, i en Sergi Gordo, en la segona. I també per descomptat al moviment que, amb 

tots els espais que hem pogut crear i donar durant aquests anys, ens ha enriquit com a persones 

i creients. Jo espero haver col·laborat en tot això que de ben segur ens ha fet millors persones. 

Des d’aquí gràcies a tots i totes!.   
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